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   Protokół  VI sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  22 lutego 2019 roku 
 

                Obrady szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 900     

i trwały do godzinny 930. W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych zgodnie z listą obecności 

(nieobecny radny Mirosław Małecki).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelni Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Maja   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezesi Spółek PGKiM, WZWiK 

i mieszkańcy Włoszczowy. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości. Otworzył obrady szóstej  

sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

w obradach uczestniczy 14 radnych i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Przewodniczący Rady – zwrócił się do wszystkich osób uczestniczących w obradach sesji 

o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci byłego radnego, wiceprzewodniczącego rady 

kadencji 2002-2006, 2010-2014 Marka Cioska, który zmarł 18 lutego 2019r. 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian do porządku obrad nie zgłoszono,  przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie :  14 głosów „za” (jednogłośnie), porządek obrad   został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  V sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z V sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2019-2021, 

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2019 rok”, 

3) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Włoszczowa prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Woli Wiśniowej, niezbędnej na 

urządzenie drogi oraz wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

4) wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie na kadencję 

2019-2023, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2029, 

6) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

6.Sprawy różne. 

7.Zamkniecie obrad.  



2 

 

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu V sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół   V   sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 31 stycznia  2018r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi co do 

treści protokołu, protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 14 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  V  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na V sesji Rady Miejskiej w dniu 31 stycznia  2019r. podjęto 

4 uchwały, które przekazano: 

− w dniu 1 lutego 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 3 uchwały, 

− w dniu 6 lutego 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 1 uchwałę, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie 

art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych 

i niektórych aktów prawnych - 1 uchwałę. 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na V sesji. Poinformował również, 

że w tym okresie wydał 13 zarządzeń dotyczących funkcjonowania Urzędu i jednostek 

organizacyjnych. 

Do punktu 5.1 

przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2019-2021 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do radnych informując, iż projekty uchwał wraz 

z uzasadnieniem otrzymali w materiałach, ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad 

na posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej. Dlatego też, uchwały wymienione  

w kolejności porządku obrad poddawane będą pod głosowanie bez odczytywania treści. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały. 

Nie było zgłoszeń, przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr VI/36/19  w sprawie przyjęcia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 

2019-2021. 

Do punktu 5.2 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2019 rok” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we 

Włoszczowie  13 głosami ”za”, 1 głos wstrzymujący podjęła uchwałę Nr VI/37/19 w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt z terenu Gminy Włoszczowa na 2019 rok”. 

Do punktu 5.3 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Włoszczowa prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w Woli Wiśniowej, niezbędnej na urządzenie drogi 

oraz wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we 

Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr VI/38/19 w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Włoszczowa prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w Woli Wiśniowej, niezbędnej na urządzenie drogi 
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oraz wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Do punktu 5.4 

wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie na kadencję 2019-2023, 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż podczas obrad komisji stałych kandydatem  

na przedstawiciela Gminy Włoszczowa został wybrany radny Jerzy Wiśniewski, który 

wyraził zgodę. Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we 

Włoszczowie 13 głosami ”za”, 1 głos wstrzymujący podjęła uchwałę Nr VI/39/19 w sprawie 

wyboru przedstawiciela Gminy Włoszczowa do składu Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie na kadencję 2019-2023. 

Do punktu 5.5  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa  

na lata 2019-2029 

Przewodniczący Rady - poinformował, iż radni otrzymali poprawki do projektu uchwał, 

o komentarz których poprosił skarbnika. Z uwagi na Jego chwilową nieobecność ogłoszona 

została kilku minutowa przerwa w obradach.  

Przerwa w obradach trwała od godz. 910 do godz. 920 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Dariusz Górski Skarbnik - przedstawił projekt poinformował, iż w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029 w załączniku nr 1 zaktualizowane zostały 

dane w kolumnie wykonanie  2018 rok, które zostały dostosowane do sprawozdań rocznych,  

sporządzonych na dzień  20 lutego 2019 roku czyli  w załączniku nr 1 wiersz czwarty od góry 

wykonanie 2018 rok został zaktualizowany natomiast zamiany dotyczące 2019 roku pozostają 

jak w pierwotnej wersji projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska  

we Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr VI/40/19 w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019-2029. 

Do punktu 5.6 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady – poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik – przedstawił projekt uchwały, poinformował, iż zmiana w budżecie Gminy na 2019 

rok została przedstawiona w WPF na lata 2019-2029 kwota 50.000 zł jest to zwiększenie 

planu dochodów i wydatków w budżecie na 2019 rok został zaktualizowany załącznik nr 3 na 

zadanie inwestycyjne wieloletnie pn. „Utworzenie ogólnodostępnej infrastruktury 

turystycznej i rekreacyjnej na użytek publiczny w otoczeniu stawów rybnych i zbiornika 

Klekot w Gminie Włoszczowa kwota 50.000 złotych. 

Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. W wyniku głosowania Rada Miejska we 

Włoszczowie 14 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr VI/41/19 w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok.  

Do punktu 6 

Sprawy różne 

Przewodniczący Rady –  poinformował, iż do Biura Rady Miejskiej we Włoszczowie 

wpłynęło pismo z dnia 14 grudnia 2018 roku mieszkańców ulicy Zacisze we Włoszczowie, 

dotyczące przekazania tej ulicy. Szczegółowo ten temat omówiony został na posiedzeniu 

komisji stałych i wypracowane zostało stanowiska. Odczytał stanowisko Rady Miejskiej  

we Włoszczowie: 

Stanowisko Rady Miejskiej we Włoszczowie w brzmieniu: 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 ustawy o samorządzie gminnym do właściwości Rady 
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Miejskiej  należy podejmowanie  uchwał w sprawach majątkowych gminy przekraczających  

zakres zwykłego zarządu. Jednak inicjatywa uchwałodawcza należy do Burmistrza, gdyż 

zgodnie z art. 25 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami gminnym 

zasobem nieruchomości gospodaruje Burmistrz.  

W sprawie dotyczącej ul. Zacisze, zgodnie ze złożoną deklaracją właściciele działek 

o numerach 2845/1, 2846/15 i 2846/7 zobowiązali się do  nieodpłatnego ich przekazania, 

dlatego też  czynność ta nie wykracza poza zakres zwykłego zarządu, i zgodnie   z art. 30 ust. 

2 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym pozostaje do wyłącznej właściwości Burmistrza.   

 Biorąc powyższe pod uwagę Rada Miejska we Włoszczowie na podstawie art. 65 KPA 

przekazuje pismo z dnia 14.12.2018r. według właściwości do Burmistrza Gminy Włoszczowa. 

 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przedstawione stanowisko Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

przyjęła przedstawione stanowisko.  

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos  

w sprawach różnych.   

Radny Czesław Młynarczyk – zwrócił się z apelem do radnych, władz samorządowych, 

pracowników Urzędu Gminy i do wszystkich uczestników sesji Rady, aby przy rocznym 

rozliczaniu się z uzyskanych dochodów w Urzędzie Skarbowym w zeznaniu PIT przekazać 

1% na rzecz Hospicjum we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady - zapytał czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw  

różnych. 

Pani Bożena Jasiowska Prezes ZNP we Włoszczowie -  zabrała głos, cyt. : „Od dnia 8 lutego 

br. ZNP wszedł w spor zbiorowy z pracodawcami. Będą odbywać się mediacje, referendum 

i ostatecznie strajk ogólnopolski. W dniu  4 marca br. zapadnie decyzja kiedy ten strajk 

miałby się odbyć. Żądanie  podwyżek, to podwyżki w obronie samorządów np. Gmina 

Włoszczowa ma subwencję około 14 milionów złotych, zaplanowana dotacja z budżetu Gminy 

to 6 milionów złotych do subwencjonowanych zadań. Na spotkaniu  zadałam pytanie pani 

Minister, nauczyciel stażysta ma mieć podwyżkę o 121 złotych, a w rozporządzeniu płacowym 

określono kwotę bazową 100% wynagrodzenia stażysty i od tego później są liczone inne 

stopnie awansu zawodowego, na kwotę 3054 zł to ma być średnie wynagrodzenie stażysty, 

padło pytanie kto ma tą różnicę pokryć, po podwyżce nauczyciel stażysta  ma zarabiać 2350 

złotych brutto miesięcznie czyli do tej kwoty z rozporządzenia pani Minister brakuje ponad 

687 złotych, natomiast nauczycielowi dyplomowanemu brakuje 2120 złotych. Z wypowiedzi 

pani Minister wynika, że co roku należy negocjować regulamin wynagradzania  z organem 

prowadzącym, wynegocjować dla nauczyciela stażysty kwotę 687 złotych w dodatkach, 2120 

złotych dla nauczyciela dyplomowanego w dodatkach, odejmując staż pracy np. nauczyciel 

z 20 letnim stażem daje kwotę około 1400 złotych to generuje kolejne koszty, to na kogo spada 

odpowiedzialność za wynagrodzenia dla nauczycieli? Nie na Ministerstwie tylko na 

samorządzie, nie miałabym czelności przyjść i prosić o pieniądze przy wydatkach 6 milionów 

złotych, gdzie brakuje na wynagrodzenie dla nauczycieli. Kolejne zadane pytanie pani 

Minister, odeszły dwie osoby na emeryturę odprawa wyniosła 60 tysięcy złotych, a  zwrot 

z Ministerstwa to 9 tysięcy złotych co stanowi 15%, a w zapisach jest, że zwrot ma wynieść 

100 % . To kolejny wydatek dla samorządu bez zwrotu. Teraz jest walka o 1000 złotych brutto  

podwyżki dla nauczycieli, wychowawców, pracowników niepedagogicznych to jest tylko część 

do pokrycia z tego co tu zostało przedstawione. Strajk nie jest wymierzony przeciwko 

dyrektorom, samorządom tylko strajk wymierzony przeciwko Ministerstwu. Zgodnie z ustawą 

rozwiązywanie sporów zbiorowych, trzeba te żądania przedstawić pracodawcom, 

a pracodawcy tych pieniędzy nie posiadają i nam nie dadzą. Panuje opinia w społeczeństwie, 

że zachciewa się im pieniędzy, mają sporo wolnego czasu. To jest opinia bardzo krzywdząca. 

Przecież nas tu wszystkich ktoś też uczył, kształcił i coś komuś zawdzięczamy.”       
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Przewodniczący Rady – zapytał czy koś chciałby zabrać głos w temacie spraw różnych.            

Więcej pytań nie wniesiono.  

 

Do punktu 7   

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

piątej sesji VIII kadencji 2018-2023. 

 

 

 

Protokołował 

 

Mirosław Witkowicz 


